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VRAGEN van de SP van de heer J.P. Dijk betreffende verdwenen bushalte 
Martiniziekenhuis. 
(Binnengekomen: 22 juni 2011). 
 
 
Vanaf maandag 20 juni 2011 is de halte voor het Martiniziekenhuis verdwenen. De 
passagiers worden verwezen naar de halte aan de Van Swietenlaan. Bij de halte voor 
het Martiniziekenhuis stopten de lijnen 2, 5 en 6. Lijn 5 is een van de buslijnen waar 
de haltes zijn opgehoogd, juist zodat ouderen en mensen met een handicap zelfstandig 
gebruik kunnen maken van de bus. De halte aan de Van Swietenlaan is een dikke 400 
meter (423) verder ten aanzien van het Martiniziekenhuis. In de toelichting van Qbuzz 
staat dat de maatregel tijdelijk is tot 12 december. De halte zou zorgen voor grote 
vertragingen in de spits en zou voor onveilige situaties zorgen. 
 
De SP-fractie wil u daarom de volgende vragen stellen: 
 

1. Wij hebben begrepen dat de halte verdwenen is omdat dit voor onveilige 
verkeersituaties en vertragingen in de spits zou zorgen. Is dit juist?  

2. Bent u met ons van mening dat een ziekenhuis een basisvoorziening is die ten 
alle tijden goed bereikbaar moet zijn met het openbaar vervoer, zeker voor 
ouderen en mensen met een handicap? Zo nee, waarom niet? 

3. Bent u met ons van mening dat een halte op een dikke 400 meter (423) afstand 
van het Martiniziekenhuis veel te ver is voor ouderen en mensen met een 
handicap? Zo nee, waarom niet? 

4. Bent u met ons van mening dat een tijdelijke maatregel, het verwijderen van 
een bushalte voor een ziekenhuis, nooit een duur mag hebben van bijna 6 
maanden? Zo nee, waarom wel?  

5. Bent u van plan deze situatie zo snel mogelijk op te lossen? Zo ja, hoe? Zo 
nee, waarom niet? 

 
 
 
 


